
Raadsvragen GB, Onveilige situatie gemeentehuis, Raad 30 januari 2016

We vragen uw aandacht voor de onveilige wegsituatie van de Raadhuisstraat die in een ronding voor het 
gemeentehuis langs loopt! Het is in de winter een zeer donkere en onduidelijke verkeerssituatie, een 
noodstraat vanwege de bouwplannen, dat snappen we, maar kunnen er geen witte noodstrepen worden 
gezet zodat iemand die hier vreemd is de weg goed kan volgen richting de Beatrixstraat! En onze vraag is: 
kunt u deze situatie ook voorzien van extra verlichting! Zodat de ingang kelder, de wegsituatie naar de 
appartementen en ingang naar het plein voor het gemeentehuis duidelijker en overzichtelijker wordt!

Vragen aan het college van Dalfsen:

1. kunnen er geen witte noodstrepen worden gezet in de ronding van de Raadhuisstraat?
2. kunt u deze situatie ook voorzien van extra verlichting?

Hetzelfde geldt voor het Plein voor het Gemeentehuis, het is donker, glad, roestvorming! Meerdere 
klachten hebben ons hierover bereikt, het is op dit moment geen visitekaartje! En voor onze minder valide 
mensen is het een zoekplaatje om het gemeentehuis te bezoeken en goed te bereiken! 

Vraag aan het college van Dalfsen:

3. kunnen er maatregelen getroffen worden om de problemen voor het plein voor het gemeentehuis 
op te lossen?

Dhr. J.G.J. Ramaker 
(GB)

Geachte leden van de gemeenteraad,

U merkt terecht op dat het een noodstraat is, er vinden nog bouwactiviteiten plaats. Binnenkort gaan we 
vanaf het kruispunt met de Molenstraat – Bruinleeuwstraat – Beatrixstraat aan de slag. Dan zijn de daar 
gebouwde woningen klaar.  Het stuk daarvoor, waar u op duidt zal nog wel even blijven liggen. Wat we wel 
willen doe is dat we  een tijdelijke belijning aan gaan brengen op het asfalt zodat helder is waar men kan 
rijden. En het is ook wel mogelijk om een aantal lichtmasten bij te plaatsen zodat er wat meer verlichting 
komt. Tot nu toe zijn er bij ons geen klachten binnen gekomen maar een ieder ervaart hetgeen u beschrijft.

Wat betreft het plein voor het gemeentehuis is ook ons een doorn in het oog. Wij vinden het niet meer 
representatief en er wordt op dit moment gewerkt aan een plan. Het krijgt een groenere aankleding.
Destijds is er gekozen voor natuursteen met gietijzeren afvoergoten. We hebben de afgelopen periode met 
de vorst en de sneeuw aan den lijve kunnen ondervinden hoe glad dat is, ondanks dat er gestrooid is en de 
sneeuw weggeschoven is.

We gaan: a. tijdelijke belijning aanbrengen en masten bijplaatsen
b. er komt een plan op hier voor het gemeentehuis een wat groener plein te creëren.

In het vertrouwen u hier voldoende te hebben geïnformeerd.

R.W.J. van Leeuwen
Wethouder


